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VYSOKÁ ŠKOLA EKONOMICKÁ  
FAKULTA INFORMATIKY A STATISTIKY VYŠŠÍ ODBORNÁ ŠKOLA INFORMAČNÍCH SLUŽEB 

 

HODNOCENÍ  
VEDOUCÍHO BAKALÁ ŘSKÉ PRÁCE  

VEDOUCÍ BAKALÁŘSKÉ PRÁCE   Mgr. Jaromír Studený  BAKALÁŘ 

 
Dominika Hampelová  

 

NÁZEV PRÁCE 
Vývoj intranetu společnosti Siemens s.r.o. 

V následujících tabulkách označte křížkem své hodnocení: 
(Pozn.: Hodnotit náročnost tématu jako nevyhovující by znamenalo zpochybnit zadání!) 

Náročnost tématu 1 2 3 4 

na teoretické znalosti  x   

na praktické zkušenosti x    

na rozsah a úroveň podkladových materiálů x    
 

Obsah bakalá řské práce 1 2 3 4 

stupeň splnění cíle x    
logická stavba práce  x    

hloubka provedené analýzy  x   

vhodnost použitých metod x    

závěry práce (adekvátní, jasné) x    

vlastní přínos studenta k tématu x    

význam pro teorii / praxi x    

     
 

Provedení  bakalá řské  práce  1 2 3 4 

práce s literaturou, citace x    

úprava práce – text, grafy, tabulky, … x    
styl, jasnost formulací x    
samostatnost a aktivita studenta při zpracování x    
stanovení a plnění harmonogramu tvorby práce x    
spolupráce s vedoucím diplomové práce x    

Připomínky a otázky, vyžadující dopln ění (viz. druhá stránka tohoto hodnocení): 

 

 

 

 
NAVRŽENÁ  ZNÁMKA 

VÝBORNĚ  

 
 
 Vedoucí bakalá řské práce:  
 
 
V Praze dne 9. června 2008                                                                          Jaromír Studený  
 

1 - nadprůměr  
2 - průměr 
3 - podprůměr 
4 - nedostatečné 

Uvedené hodnocení je pouze 
vodítkem  pro stanovení 
známky, která je výsledkem 
celkové úvahy vedoucího 
práce a není  žádnou formou 
průměru z jednotlivých dílčích 
bodových hodnot.  
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Připomínky a otázky, vyžadující dopln ění:  

Autorka ve své práci velmi zdařile propojila teoretické informace s praktickými poznatky o užívání 

intranetu ve společnosti Siemens, s.r.o. Cenné praktické informace získala m.j. pomocí e-mailového 

dotazníku pro zaměstnance naší společnosti. Velmi oceňuji také návrh na vylepšení stávajícího 

intranetového řešení v podobě implementace nástěnky pro zaměstnance a SMS brány.  

 

Zadané téma bylo zpracováno komplexně a závěry práce lze úspěšně použít v praxi jak při vylepšení 

stávajících intranetových řešení, tak při budování intranetu nového. Z tohoto důvodu hodnotím 

bakalářskou práci stupněm výborně a doporučuji ji k obhajobě.  


